
ZÁPISNICA  č. 6/2011 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 20.6.2011  o 18.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

                  

PROGRAM: 

      1.Otvorenie 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Ukončenie výkonu funkcie knihovníčky Obecnej kniţnice Kovarce 

6. Ukončenie nájmu bytu č.6 v NBD s.č.544 nájomcami Michal Kováč a manţelka Zora – 

oznámenie 

7. Schválenie komisie pre prevzatie nájomného bytu č.6 NBD s.č.544 od nájomcov Michal 

Kováč a manţelka Zora 

8. Výber nájomcov bytu č.6 v NBD s.č.544 

9. Plnenie rozpočtu za I. Q 2011: 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ k plneniu rozpočtu 

obce Kovarce za I. Q 2011  

c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

10. Záverečný účet obce Kovarce za rok 2010 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k záverečnému účtu obce Kovarce za 

rok 2010 

b) Rozprava k záverečnému účtu obce Kovarce za rok 2010 

c) Schválenie záverečného účtu obce Kovarce za rok 2010 

11. Správa predsedu komisie na ochranu verejného záujmu: 

a) Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa ústavného 

      zákona NR SR č.357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

      verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č.545/2005 Z.z. po ujatí sa verejnej 

       funkcie za rok 2010 

b) Majetkové priznanie zamestnanca pri výkone práce vo verejnom záujme deklarované 

podľa § 54 ods.2 aţ 4 a ods.6 zákona č.312/2001 Z.z. o štátnej sluţbe a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov /riaditeľka ZŠ Kovarce 

a riaditeľka MŠ Kovarce/ 

12. Stavba – PE – Kovarce IBV, TS, NNK 

a) Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na parc.č.348/3, 1075, 348/2 

pre budúceho oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

b) Zmluva o zriadení vecných bremien – parc.č.348/3, 1075, 348/2 pre budúceho 

oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

13. Rôzne, ţiadosti občanov a organizácii 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR č. 

369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, ţe zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 6 poslancov  (ospravedlnení 

poslanci - Bc. Zuzana Erdélyiová a Ing.Rudolf Kováčik), čo je nadpolovičná väčšina, takţe 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
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2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Poslanci nemali pripomienky ani návrhy na 

zmenu alebo doplnenie programu zasadnutia. 

Starostka obce oboznámila poslancov s návrhom  doplnenia a zmeny programu zasadnutia: 

- bod 10 písm. a) – na konci vety doplniť slová: a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

- bod 10 písm. b) – na konci vety doplniť slová: a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

- bod 10 písm. d) – na konci vety doplniť slová: a zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

- vypustiť z  programu rokovania obecného zastupiteľstva bod 12 písm. b)  /Vysvetlenie 

JUDr. Daniely Franzenovej, riaditeľky sekcie legislatívy ZMOS: Zákon č. 552/2003 Z.z. 

o výkone práce vo verejnom záujme ukladá v § 10 vedúcim zamestnancom povinnosť 

deklarovať svoje majetkové pomery do 30 dní od ustanovenia na miesto vedúceho 

zamestnanca a následne vţdy do 31. marca kaţdého kalendárneho roka. V podmienkach 

miest a obcí ide o tých zamestnancov, ktorých funkcia je kvalifikovaná ako vedúci 

zamestnanec, napr. prednosta, hlavný kontrolór, vedúci oddelenia, náčelník mestskej 

polície a pod. Okrem toho sa povinnosť deklarovať majetkové pomery týka aj riaditeľov 

organizácií zriadených mestom alebo obcou, ako aj štatutárov právnických osôb 

zaloţených mestom alebo obcou, to však len vtedy, keď je majetková účasť obce v tejto 

právnickej osobe viac ako 67 %. Podľa predmetného zákona oznamuje vedúci 

zamestnanec údaje o svojich majetkových pomeroch štatutárnemu orgánu, v našom 

prípade teda primátorovi alebo starostovi./ 

Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie za  zmeny v programe zasadania obecného 

zastupiteľstva: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu programu zasadnutia:  *bod 10 písm. a) – na konci vety 

doplniť slová: a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011, *bod 10 písm. b) – na konci vety 

doplniť slová: a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011, *bod 10 písm. d) – na konci vety 

doplniť slová: a zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011, *vypustiť z programu rokovania 

obecného zastupiteľstva bod 12 písm. b). 

 

UPRAVENÝ  PROGRAM  ZASADNUTIA: 

a) Otvorenie 

b) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

c) Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

d) Voľba návrhovej komisie 

e) Kontrola plnenia uznesení  

f) Ukončenie výkonu funkcie knihovníčky Obecnej kniţnice Kovarce 

g) Ukončenie nájmu bytu č.6 v NBD s.č.544 nájomcami Michal Kováč a manţelka Zora – 

oznámenie 

h) Schválenie komisie pre prevzatie nájomného bytu č.6 NBD s.č.544 od nájomcov 

Michal Kováč a manţelka Zora 

i) Výber nájomcov bytu č.6 v NBD s.č.544 

j) Plnenie rozpočtu za I. Q 2011: 

a)   Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

      a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

b)  Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ k plneniu 

     rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

               c)   Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

               d)  Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 a zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 



- 3 - 

 

          11. Záverečný účet obce Kovarce za rok 2010 

          a)  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k záverečnému účtu obce Kovarce  

               za rok 2010 

          b)  Rozprava k záverečnému účtu obce Kovarce za rok 2010 

    c)  Schválenie záverečného účtu obce Kovarce za rok 2010 

           12. Správa predsedu komisie na ochranu verejného záujmu: 

             a) Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa ústavného 

                 zákona NR SR č.357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

                 verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č.545/2005 Z.z. po ujatí sa 

                 verejnej funkcie za rok 2010 

            13.  Stavba – PE – Kovarce IBV, TS, NNK 

               a)  Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na parc.č.348/3, 1075, 

                    348/2 pre budúceho oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

       b) Zmluva o zriadení vecných bremien – parc.č.348/3, 1075, 348/2 pre budúceho 

           oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

            14.  Rôzne, ţiadosti občanov a organizácii 

            15.  Návrh na uznesenie 

            16.  Záver  

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za upravený program zasadnutia OZ: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo upravený  program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p.Peter Sivák a Ing.Andrej Čopík. 

Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, pracovníčku 

Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice:  p.Peter Sivák a Ing. 

Andrej Čopík a určenie zapisovateľky zápisnice:  p.Renáta  Šišmičová. 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 

komisiu v zloţení: p.Janka Psicová, p.Oto Vrbjar a p.Jozef Kapusta.  

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za zloţenie komisie  pre vypracovanie návrhu 

uznesení zo zasadnutia OZ. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: p. Janka Psicová, p.Oto Vrbjar, 

p.Jozef Kapusta. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 

Uznesenie č.39, písm.B: OZ splnomocňuje Mgr.Helenu Paučírovú, starostku obce k zadaniu 

vypracovania kúpnej zmluvy a návrhu na vklad do katastra nehnuteľností. Súčasne ju 

splnomocňuje k podpisu kúpnej zmluvy a návrhu na vklad do katastra nehnuteľností /Ľudmila 

Pidychová, Ludanice/ - uznesenie splnené - vklad vlastníckeho práva do KN  k pozemku parc. č. 

113 bol povolený rozhodnutím číslo V 682/11 dňa 16. mája 2011.  
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Uznesenie č.44, písm.C: OZ poveruje starostku obce k zadaniu vypracovania nájomnej zmluvy 

na prenájom nebytových priestorov – časť nehnuteľnosti v k.ú.Kovarce vedenej v LV č.713 ako 

stavba – dom s.č.24 postavený na parc.č.69, výmera podlahovej plochy 21 m
2
 s rozpísaním 

podmienok nájmu /cena nájmu, doba nájmu, výpovedné podmienky, zodpovednosť za 

spôsobenú škodu, platenie poplatkov za sluţby spojené s prenájmom nebytových priestorov – 

elektrika, plyn, voda, stočné, poplatok za KO, BOZP, poistenie zariadenia a pod./ pre nájomcu 

Zuzanu Opatovú, Kovarce č.129, právnemu zástupcovi obce JUDr.Petrovi Lukačkovi – 

uznesenie splnené – zmluva o nájme nebytových priestorov bola spísaná a podpísaná zmluvnými 

stranami. 

 

6. Ukončenie výkonu funkcie knihovníčky Obecnej knižnice Kovarce 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila prítomných so ţiadosťou Mgr. Márie 

Sivákovej, knihovníčky obecnej kniţnice, o uvoľnenie z tejto funkcie. Starostka obce 

poďakovala Mgr. Márii Sivákovej, ktorá bola pozvaná na zasadnutie OZ, za  všetkých čitateľov 

i za všetkých občanov obce Kovarce  za tridsaťročnú prácu v obecnej kniţnici.  Súčasne jej 

odovzdala malý  upomienkový darček a kyticu. Prítomných ďalej oboznámila, ţe funkciou 

knihovníčky obecnej kniţnice bola poverená Lenka Šišmičová, kniţnica bude otvorená kaţdú 

sobotu poobede.  

 

7. Ukončenie nájmu bytu č.6 v NBD s.č.544 nájomcami Michal Kováč a manželka Zora – 

oznámenie 

Starostka obce predniesla ţiadosť manţelov Kováčových o ukončenie nájomnej zmluvy bytu č.6 

v bytovej jednotke Kovarce č.544 ku dňu 30.6.2011. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie oznámenie o ukončení nájmu bytu č.6 v NBD s.č.544 

nájomcami: Michal Kováč a manželka Zora. 

 

8. Schválenie komisie pre prevzatie nájomného bytu č.6 NBD s.č.544 od nájomcov Michal 

Kováč a manželka Zora 

Starostka obce poţiadala poslancov o návrhy na zloţenie komisie pre prevzatie uvoľneného bytu 

v BD. Súčasne navrhla jedného člena komisie - predsedu Komisie ţivotného prostredia, 

výstavby a ochrany verejného poriadku Ing.Andreja Čopíka. Obecné zastupiteľstvo navrhlo 

ďalších členov: p.Marián Patrovič a p.Jozef Kapusta. Starostka obce poţiadala poslancov 

o hlasovanie za schválenie komisie pre prevzatie bytu č.6 v NBD s.č.544 od nájomcov Michal 

Kováč a manţelka Zora. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo komisiu pre prevzatie bytu č.6 v NBD s.č.544 od nájomcov 

Michal Kováč a manželka Zora v zložení: Ing.Andrej Čopík, p.Marián Patrovič, Jozef Kapusta. 

Členovia komisie:  Ing.Andrej Čopík, p.Marián Patrovič, p.Jozef Kapusta a starostka obce 

Mgr.Helena Paučírová sa dohodli, ţe byt č.6 v NBD s.č.544 preberú od manţelov Kováčových 

dňa 21.júna 2011 o 17.00 hod. so stretnutím pri byte č.6 v NBD. 

 

9. Výber nájomcov bytu č.6 v NBD s.č.544 

Starostka obce poţiadala poslancov o vyjadrenie, akým spôsobom chcú výber nájomcu bytu 

realizovať – či budú realizovať výber tajným hlasovaním /lístok pre tajný výber je pripravený, sú 

na ňom uvedené mená všetkých ţiadateľov/, alebo verejným hlasovaním.  

Poslanci sa dohodli, ţe výber nájomcov bytu budú realizovať verejnou voľbou. 

Starostka oboznámila poslancov s aktuálnymi ţiadosťami o pridelenie  nájomného bytu v BD, 

ktoré ţiadosti sú evidované na obecnom úrade. Súčasne poslancov  oboznámila s niektorými 

údajmi uvedenými v dotazníkoch, ktoré boli ţiadateľom o pridelenie bytu  zaslané. Následne 

boli ţiadosti so všetkými prílohami predloţené k nahliadnutiu  poslancom OZ. 
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Ţiadatelia: Ivo Grác – Kovarce, Andrea Hajrová – Kovarce, Juraj Havran  a manţ. Michaela – 

Kovarce, Peter Hlavatý a manţ. Mária – Súlovce, Rastislav Hula  a manţ. Stanislava – Kovarce, 

Ľuboš Jančovič – Kovarce, Štefan Kováčik – Kovarce, Lukáš Krošlák a manţ. – Kovarce,  

Marián Sajko a manţ. Martina – Kovarce, Renáta Števčíková – Krnča, Štefan  Šulai a manţ. 

Mária – Preseľany, Peter  Tomašovych a manţ. Ivana – Čeľadince. 

Poslanci si predloţené ţiadosti o pridelenie nájomného bytu spolu  s prílohami  prezreli. 

Poslanec - p. Marián Patrovič navrhol zúţiť výber – ţiadatelia – občania obce Kovarce, mladé 

rodiny s deťmi,  alebo postupovať podľa dátumu podania ţiadosti. 

Poslanci navrhli do podmienok doplniť aj podmienku nemajetnosti /nebyť vlastníkom  bytu 

alebo rodinného domu/.   

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie za určenie podmienok pre pridelenie nájomného bytu 

č. 6 v NBD s.č.544:  

- občania obce Kovarce 

-  rodina s dieťaťom /deťmi 

- nevlastniaci nehnuteľnosť vhodnú na bývanie 

- dátum podania ţiadosti o pridelenie bytu: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo určilo podmienky pre pridelenie bytu č.6 v NBD s.č.544:  občania obce 

Kovarce, rodina s dieťaťom/deťmi, nevlastniaci nehnuteľnosť vhodnú na bývanie, dátum podania 

žiadosti. 

Starostka obce oboznámila prítomných, ţe po schválení podmienok pre pridelenie nájomného 

bytu  /občania obce Kovarce, mladá rodina s dieťaťom/deťmi, nemajetní, dátum podania ţiadosti 

o pridelenie bytu/ sa zúţil výber na troch ţiadateľov: 

- Rastislav  Hula a manţ. Stanislava – žiadosť podaná dňa 29.11.2010 

- Lukáš Krošlák  a manţ. – žiadosť podaná dňa 29.4.2011 

- Marián  Sajko a manţ.Martina – žiadosť podaná dňa 5.8.2010. 

 

Najdlhšie podaná žiadosť o pridelenie nájomného bytu – p. Marián Sajko a manž. 

Martina.  

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie nájomníkov bytu č.6 v NBD 

s.č.544, ktorí si podali ako prví ţiadosť o pridelenie bytu: p. Marián Sajko  a manţ.Martina. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo nových nájomcov  bytu č.6 v NBD s.č.544: p.Marián Sajko 

a manž. Martina. 

 

Starostka obce informovala poslancov, ţe noví nájomcovia musia uhradiť finančnú zábezpeku vo 

výške šiestich mesačných nájmov /bez príspevku do fondu údrţby a  opráv/ t.j. 887,10 €. 

Oboznámila súčasne poslancov s tým, ţe finančná zábezpeka bola doteraz vţdy  splatná do doby 

začatia nájmu, t.j. v prípade týchto nových nájomcov do 1.7.2011 

Poţiadala poslancov o hlasovanie za stanovenie termínu úhrady finančnej zábezpeky vo výške 

887,10 € do 1.7.2011. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

 Obecné zastupiteľstvo nariadilo novým nájomcom bytu č.6 v NBD s.č.544 p.Sajkovi Mariánovi 

a manž. Martine uhradiť finančnú zábezpeku vo výške 887,10 € v termíne do 1.7.2011. 
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10. Plnenie rozpočtu za I. Q 2011: 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

Stanovisko k plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011  predniesla hlavná kontrolórka obce 

p.Jolana Globanová 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu 

rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ k plneniu rozpočtu 

obce Kovarce za I.štvrťrok 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

Stanovisko predniesla predsedníčka komisie Ing.Otília Jančovičová.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej a správy obecného 

majetku pri OZ k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.štvrťrok 2011 a k zmene rozpočtu obce 

Kovarce na rok 2011. 

 

c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 

Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou. 

Starostka obce informovala prítomných poslancov, ţe aj pre tento rok bola obci  zníţená výška 

príjmov zo ŠR – výnos z podielu daní z príjmov FO, pričom obec musí zabezpečovať riadny 

chod MŠ, ŠJ pri ZŠ, ŠKD/originálne kompetencie/, zvýšili sa náklady za spotrebu elektrickej 

energie na ČOV a ČS, zvýšilo sa aj mnoţstvo komunálneho odpadu, ktorý obec vyváţa 

a priamoúmerne s tým sa zvýšili aj náklady za vývoz a skládkovanie KO. 

- p.Janka Psicová – sa informovala, či by sústredenie odpadu v kontajneri, ktorý je na dvore pri 

KD sa nemohol presunúť pri separované hospodárstvo pri PD, nakoľko je to stred dediny 

a vzhľadovo to nepôsobí pekne. 

- Starostka odpovedala, ţe obec má problémy s kontajnermi na separovaný zber /sklo, papier/, 

ktoré sú rozmiestnené po obci, lebo sú v blízkosti komunikácii a cudzí občania pri prejazde 

autami cez obec vhadzujú do nich komunálny odpad rôzneho druhu, ktorý musia následne 

vytrieďovať aktivační pracovníci. Taktieţ do kontajnera, ktorý je umiestnený na cintoríne 

vhadzujú ľudia, ktorí cestujú okolo autami  rôzne odpady, i veľkorozmerné. Týmto sa pre našu 

obec zvyšujú náklady za odvoz a skládkovanie KO. Taktieţ na separované hospodárstvo 

vyváţajú ľudia odpad, ktorý tam vôbec nepatrí /igelitové vrecia s komunálnym odpadom/. 

Kontajner sa vyváţa cca raz za 7-10 dní. Keby sa kontajner umiestnil na lokalitu Dráhy,  tak by 

sa vývoz musel určite realizovať častejšie a vozili by tam odpad nielen naši občania, lebo by bol 

na veľmi dobre prístupnom mieste aj pre cudzích.  

 

d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 a zmenu rozpočtu obce Kovarce 

na rok 2011 

Po ukončení rozpravy k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011starostka obce poţiadala 

poslancov o hlasovanie za plnenie rozpočtu za I. Q 2011: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou. 

Stanovisko k zmenám v rozpočte obce Kovarce pre rok 2011 zaujala aj Komisia finančná 

a správy obecného majetku. Starostka obce pri zmene rozpočtu uviedla, ţe do konca roka 2011 

budú ešte vykonané podľa aktuálnej potreby zmeny v rozpočte – v príjmovej i výdavkovej časti. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
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Obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2011 a zmenu rozpočtu 

obce Kovarce na rok 2011. 

 

11. Záverečný účet obce Kovarce za rok 2010 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k záverečnému účtu obce Kovarce za rok 

2010 

Stanovisko predniesla hlavná kontrolórka obce p.Jolana Globanová, ktorá poslancom odporučila 

záverečný účet obce Kovarce za rok 2010 schváliť.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému 

účtu obce Kovarce za rok 2010. 

 

b) Rozprava k záverečnému účtu obce Kovarce za rok 2010 

Záverečný účet obce Kovarce za rok 2010 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou. Starostka 

obce informovala, ţe Ing. Jozef Adamkovič, auditór oznámil, ţe v dňoch 28.júna a 29. júna 

vykoná audit  za rok 2010. 

 

c) Schválenie záverečného účtu obce Kovarce za rok 2010 

Starostka poţiadala obecné zastupiteľstvo o hlasovanie za schválenie záverečného účtu obce 

Kovarce za rok 2010: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo záverečný účet obce Kovarce za rok 2010. 

 

12. Správa predsedu komisie na ochranu verejného záujmu: 

a) Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa ústavného 

zákona NR SR č.357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení ústavného zákona č.545/2005 Z.z. po ujatí sa verejnej funkcie za rok 

2010 

Správu predniesol predseda komisie p.Oto Vrbjar. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu predsedu komisie na ochranu verejného 

záujmu o podanom oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa 

ústavného zákona NR SR č.357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č.545/2005 Z.z. po ujatí sa verejnej funkcie 

starostky obce Kovarce – Mgr.Heleny Paučírovej  za rok 2010. 

  

13. Stavba – PE – Kovarce IBV, TS, NNK 

a) Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na parc.č.348/3, 1075, 348/2 pre 

budúceho oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

b) Zmluva o zriadení vecných bremien – parc.č.348/3, 1075, 348/2 pre budúceho 

oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov o stave prípravných  prác pre 

budovanie elektrických inţinierskych sietí  v časti obce – ulica  pri ihrisku – projektová 

dokumentácia je vypracovaná, obec uzatvorila so ZSE Distribúcia, a.s.,  Bratislava zmluvu 

o spolupráci. Nakoľko budú siete vedené zemou je potrebné zriadiť zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena /umiestnenie elektrických rozvodových káblov do zeme/. Tieto 

zmluvy musí so ZSE, a.s. Bratislava  uzatvoriť obec, NSK a Rímsko-katolícka cirkev, Farnosť 

Kovarce pretoţe elektrické káble budú umiestnené do pozemkov, ktorých vlastníkom  je obec 

Kovarce /pozemok pod kostolom a pozemok-účelová cesta kde sa budú robiť rozvody pre 

novostavby RD/, NSK /cesta III. triedy – smer Ludanice/, Rímsko-katolícka cirkev, Farnosť 

Kovarce /pozemok, kde bola stará pošta/. Súčasne informovala prítomných o problémoch, ktoré  
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sa vyskytli a ktoré je  potrebné postupne riešiť /ZSE odmieta platiť ako oprávnený z vecného 

bremena za jeho zriadenie, NSK ţiada uhradiť cenu vecného bremena, ZSE uviedla do zmluvy 

o spolupráci iný názov stavby ako poţadovali uviesť na projektoch/. Vysvetlila poslancom, ţe 

k zriadeniu vecného bremena na pozemky, ktorých vlastníkom je obec Kovarce je potrebný 

súhlas poslancov OZ, t.j. je potrebný súhlas k podpísaniu „Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecných bremien na parc. č. 348/3, 1075, 348/2“ a taktieţ je potrebný súhlas k podpísaniu 

„Zmluvy o zriadení vecných bremien na parc. č. 348/3, 1075, 348/2“  pre budúceho oprávneného 

ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, Bratislava, kde vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne. 

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie za súhlas so zriadením bezodplatného vecného 

bremena na nehnuteľnosti parc. č. 348/3, parc. č. 1075 a parc. č.  348/2 pre budúceho 

oprávneného  ZSE Distribúcia, a.s., Čulenova č. 6, Bratislava:  

 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo súhlasilo so zriadením bezodplatného  vecného bremena na nehnuteľnosti 

parc.č.348/3, 1075, 348/2 pre budúceho oprávneného ZSE Distribúcia, a.s. Čulenova č.6, 

Bratislava pre účely vybudovania nových elektrických inžinierskych sietí. 

 

14. Rôzne, žiadosti občanov a organizácii 

a) Únia nevidiacich a slabozrakých Slovenska, ZO Topoľčany – ďakovný list 

Starostka obce predniesla poslancom list, v ktorom ÚNSS – ZO Topoľčany ďakuje  za 

poskytnutie finančného príspevku  vo výške 16,50 €. 

 

b) ZO Jednoty dôchodcov Slovenska Kovarce -  žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku na zorganizovanie zájazdu na Jánošikove slávnosti v Terchovej 

Starostka obce predniesla ţiadosť o poskytnutie finančného príspevku na zájazd, ktorý plánuje 

ZO JDS zorganizovať dňa 29.júla 2011 do obce Terchová na Jánošíkove slávnosti.  

Prítomné členky ZO JDS PhDr. Irena Grácová a p.Terézia Horáková zdôvodnili ţiadosť aj 

osobne. Starostka obce poukázala  na  všestrannú činnosť členiek ZO JDS /spevácka skupina 

Nezábudka reprezentuje našu obec na súťaţiach nielen v rámci okresu Topoľčany, ale sa 

zúčastnila aj prehliadky speváckych skupín Nitrianskeho kraja v obci Rybník/. Členky speváckej 

skupiny poskytujú pomoc obci pri organizovaní rôznych kultúrno – spoločenkých podujatí 

/Pochovávanie basy, Jánske ohne, Stavanie májov, Oslavy SNP/. Starostka navrhla poskytnúť 

finančný príspevok na náklady spojené s prepravou účastníkov zájazdu do Terchovej vo výške 

500 €. Poslanci s predneseným návrhom súhlasili, iné návrhy nemali. Starostka  poţiadala 

poslancov o hlasovanie za poskytnutie finančného príspevku pre ZO JDS na úhradu nákladov na 

dopravu  vo výške 500 €: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s poskytnutím finančného príspevku pre ZO JDS Kovarce na 

dopravu pri zorganizovaní  zájazdu na Jánošikove dni do Terchovej  vo výške 500 €. 

 

V tomto bode programu starostka obce ďalej informovala poslancov : 

c) Projektová dokumentácia na autobusovú čakáreň pri p.Boháčikovej – starostka 

informovala poslancov o  projektovej dokumentácie na rekonštrukciu autobusového prístrešku 

pred rodinným domom p. Márie Boháčikovej, ktorú vypracoval ju Ing. Martin Streďanský. Jej 

súčasťou je i spevnená plocha /nástupný ostrovček/. Ďalej oboznámila poslancov s terajším 

umiestnením autobusovej čakárne, ktorej časť sa nachádza aj na pozemku p. Márie Boháčikovej. 

Táto poţaduje čakáreň z jej pozemku premiestniť, nakoľko si chce svoj pozemok oplotiť. 

Poslanec Marián Patrovič  informoval poslancov i starostku, ţe podobná situácia môţe nastať 

i pri umiestnení čakárne na pozemku p. Piačeka, ktorý iba poţaduje, aby sa priestranstvo v okolí  
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čakárne udrţiavalo v poriadku a kosilo, nakoľko pri kosení verejných priestranstiev táto časť 

pokosená nebola a pracovníci ju na jeho poţiadavku o pokosenie odmietli pokosiť. 

Starostka uviedla, ţe v najbliţší pracovný deň zistí, kto tam kosil a odmietol zelený pás za 

autobusovým prístreškom nachádzajúcim sa na pozemku p. Piačeka pokosiť. 

Taktieţ poukázala na sťaţnosti občanov, ktorí pri návšteve lekára majú problém kvôli autám 

zaparkovaným na chodníku pred reštauráciou p. Piačeka prejsť do zdravotného strediska. 

Uviedla, ţe obec má záujem vybudovať odstavnú plochu pre osobné autá  pred nehnuteľnosťou 

p. Petráša - pozemok, ktorý uţíva p. Kostolanský. Tento pozemok je vo vlastníctve obce. 

Parkovacia plocha bude pre cca 10-12 osobných automobilov a bude určená pre návštevníkov 

zdravotného strediska, lekárne i reštaurácie. Po vybudovaní odstavnej plochy sa uvoľní chodník 

a zabráni sa tak moţnosti vzniku úrazu pri obchádzaní odstavených áut chodcami.  

 

d) Poslankyňa Janka Psicová poukázala na neodtekajúcu daţďovú vodu na chodníku pri vchode 

do zdravotného strediska – starostka informovala, ţe chodník je ešte len vo výstavbe. 

V súčasnosti sa na plochu chodníka a vstupu do ZS nekladie dlaţba,  nakoľko majiteľ lekárne, 

ktorý ju buduje,  má záujem prepojiť chodník od lekárne do ZS.  

 

e) Sťažnosť rodiny Buchovej – niektorí členovia rodiny Buchovej, ktorá býva na ulici oproti 

kaštieľa,  sa opakovane osobne  sťaţujú, ţe majú obmedzený prístup k ich domu po miestnej 

komunikácii, ktorá vedie medzi nehnuteľnosťou spoločnosti Tatal a ich pozemkom. Obmedzenie 

spočíva v tom, ţe na ceste bývajú odstavené dve osobné autá pracovníkov spoločnosti Tatal 

a taktieţ v tom, ţe v čase, keď nákladné auto PD Tríbeč Solčany odváţa z areálu spoločnosti 

kontajner s hnojom,  oni sa nemôţu dostať do dvora. Starostka informovala ďalej poslancov, ţe 

spolu so zástupcom Ing. Čopíkom riešili osobne na mieste   sťaţnosť p. Gabriely Švecovej  

a Anny Németovej. Zistili, ţe aj napriek tomu, ţe tam boli na kraji cesty umiestnené dve autá 

pracovníkov spoločnosti, bola cesta priechodná. Starostka ďalej uviedla, ţe na základe snímky 

s katastrálnej mapy zistila, ţe obec má medzi pozemkom rodiny Buchovej a záhradami rodín 

Kubaliakovej, Burajovej a Jančovičovej dva pozemky, ktoré by mali mať spolu šírku cca 15-18 m.  Po 

premeraní pozemku zistila,  ţe tento je široký iba cca 5 m. Pokiaľ by  pozemky mali spolu šírku 

cca 15-18 tak ako je to zrejmé i z katastrálnej mapy,  mohli by byť autá pracovníkov spoločnosti 

umiestnené v tejto časti a nemuseli by byť prekáţkou pri prejazde na ceste. Tieto pozemky majú 

mať výmeru – parc. č. 33/1 – 964 m
2
 a parc. č. 35/2 – 290 m

2
, čo je spolu 1224 m

2
, čomu však 

vôbec nezodpovedá skutočná výmera pozemku odmeraná na mieste.  Preto je potrebné dať 

geodeticky vytýčiť hranice pozemkov, ktorých vlastníkom je obec Kovarce.  Starostka  

predloţila poslancom aj náčrt schematického merania pozemkov, ktorý vyhotovila Geodetická 

kancelária Tomáš Belianský, ktorý súčasne odporúča vykonať podrobnejšie meranie. 

Starostka obce poţiadala poslancov o vyjadrenie k vytýčeniu hraníc pozemkov, ktorých 

vlastníkom je obec. Poslanci súhlasili s vytýčením hraníc pozemkov a navrhli poveriť starostku 

obce zadaním vytýčenia hraníc pozemkov – parc. č. 33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
  a parc. č. 

35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m
2
. 

Starostka obce poţiadala poslancov o  hlasovanie za poverenie starostky obce k zadaniu 

objednávky na geodetické vytýčenie hraníc pozemkov – parc. č. 33/1 – záhrady vo výmere 964 

m
2
 a parc. č. 35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m

2
. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostku obce Mgr.Helenu Paučírovú k zadaniu objednávky na 

geodetické vytýčenie  hraníc pozemkov parc. č.  33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc. č. 35/2 

– ostatné plochy vo výmere 290 m
2
. 

 

f) Projekt ESF – súdne konania - Starostka obce informovala poslancov o stave  

prebiehajúcich súdnych konaní týkajúcich sa projektu „Zvýšenie úrovne vzdelania, príprava 

ţiakov a študentov smerom k potrebám spoločnosti zaloţenej na vedomostiach a sociálnej  
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inklúzie“, ktorý prebiehal na ZŠ v rokoch 2006-2008. V súdnych konaniach sú  navrhovateľmi  

RNDR. Roman Krajčovič, koordinátor projektu, p. Zdenka Davidovičová, manaţérka projektu, 

p. Zdenka Lukáčiková – účtovníčka projektu a p. Terézia Kissová – administratívna pracovníčka 

projektu voči odporcovi obec Kovarce za nedoplatenie odmien za práce vykonané na projekte.  

Doteraz sú ukončené súdne konania – navrhovateľ RNDr. Roman Krajčovič a navrhovateľka 

Zdenka Davidovičová – Krajský súd v Nitre potvrdil rozsudok  Okresného súdu  v Topoľčanoch 

v prospech obce Kovarce, rozsudok je konečný a odvolanie voči nemu nie je moţné.  

Súdne konanie navrhovateľky p. Lukáčikovej – je po odvolaní, ktoré podala obec Kovarce, na 

KS v Nitre, súdne konanie navrhovateľky p. Kissovej – je po odvolaní, ktoré podala p. Kissová 

na KS v Nitre.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu starostky obce o stave prebiehajúcich 

súdnych konaní týkajúcich sa projektu „Zvýšenie úrovne vzdelania, príprava žiakov a študentov 

smerom k potrebám spoločnosti založenej na vedomostiach a sociálnej inklúzie“. 

 

g) Poslanec p. J. Kapusta uviedol, ţe nakoľko bolo pre potreby DHZ obci pridelené auto LIAZ 

/cisterna/ navrhuje, aby AVIA bola odpredaná inej obci, inému obecnému DHZ, ktorý ju bude 

pouţívať, lebo pre  náš DHZ uţ nie je potrebná.  Navrhol, aby sa zistilo, kto má oprávnenie 

vyhotoviť znalecký posudok a aby sa AVIA dala ohodnotiť.   

Ďalej p.Kapusta informoval prítomných, ţe v hasičskej zbrojnici plánujú členovia DHZ Kovarce 

vytvoriť spoločenskú miestnosť pre svoju činnosť. 

h) Poslanec p.Peter Sivák sa informoval, ako je to s neplatičmi  nájomného za nájomné byty 

v bytových domoch, ako je to   v nájomnej zmluve ošetrené.  

Starostka obce vysvetlila, ţe pokiaľ nájomca neplatí tri mesiace, je moţnosť ho z bytu  

vysťahovať. 

ch) Poslanec Ing.Andrej Čopík sa informoval, ako je to s občanmi, ktorých domácnosti  sú 

napojené na verejnú kanalizáciu a nemajú to nahlásené na obecnom úrade a neplatia poplatok za 

stočné.  

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová vysvetlila, ţe napojenie na verejnú kanalizáciu by sa malo 

realizovať na základe ohlásenia drobnej stavby /je to inţinierska sieť tak isto ako aj prípojka na 

verejný vodovod alebo na plyn či elektrickú sieť/. Obec nemá skolaudovanú ČOV a kanalizáciu 

/je iba povolenie na dočasnú prevádzku/, preto podľa vyjadrenia vedúceho stavebného úradu Ing. 

Kohúta bude vydávať oznámenia k pripojeniu aţ po uvedení do trvalej prevádzky – po 

kolaudácii, ktorá bude tento rok. Na základe novely zákona o verejných vodovodoch a verejných 

kanalizáciách však musí byť domácnosť občana, ktorá sa nachádza v tej časti obce, kde uţ je 

verejná kanalizácia vybudovaná  povinne pripojená na verejnú kanalizáciu. Pokiaľ si občan 

odmietne domácnosť pripojiť na verejnú  kanalizáciu obec je povinná túto skutočnosť nahlásiť 

na Obvodný úrad ŢP, ktorý  občanovi  uloţí pokutu  za nepripojenie.  

Starostka poslancom ďalej uviedla, ţe obec pripravuje nové VZN o verejnej kanalizácii 

a o odvádzaní odpadových vôd VK a o platení poplatku za odvádzanie a čistenie odpadových 

vôd. VZN pripravila zástupkyňa prevádzkovateľa  ČOV a kanalizácie – Ing. Herchlová zo 

spoločnosti  Aquavita Ţarnovica. Na základe tohto VZN bude obec vyzývať občanov, ktorých 

domácnosti sa nachádzajú v častiach obce, kde je vybudovaná verejná kanalizácia a doteraz 

nepripojili domácnosti na VK, aby tak urobili. V prípade, ţe tak neurobia, bude obec postupovať 

v súlade so zákonom, t.j. oznámi ObÚŢP v Topoľčanoch tú skutočnosť,  ţe občan  svoju 

domácnosť i napriek výzve nepripojil na verejnú kanalizáciu.  

 

i) p. Marek Čery – sa informoval, kedy bude  realizovaná výstavba elektrických inţinierskych 

sietí na ulici pred ihriskom, kde sa začali budovať IBV - rodinné domy. Jeho rodina tam má tieţ 

postavený rodinný dom.  

Starostka obce vysvetlila, ţe  tak ako uţ uviedla, obec dala vyhotoviť tak ako bolo ţiadané 

projektovú dokumentáciu, poţiadala NSK o predloţenie návrhov na uzatvorenie „Zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena“ a „Zmluvy o zriadení vecného bremena“ 

/umiestnenie elektrických káblov do cestného telesa – cesta III. triedy smer Ludanice/, poţiadala  



- 11 - 

zástupcu farnosti Kovarce o predloţenie návrhov na uzatvorenie zmlúv. ZSE medzičasom 

zmenila názov stavby, preto obec poţiadala projektanta Ing. Hajna o vyhotovenie projektov 

s novým názvom stavby /tieto by mali byť hotové za cca 10-12 dní/. Taktieţ obec uţ  viackrát 

rokovala so zástupcami NSK o zriadení  bezplatného vecného bremena  pre oprávneného ZSE 

Distribúcia, a.s., Bratislava, nakoľko ZSE chce bezodplatné vecné bremeno.  O ďalšom postupe 

prác bude postupne informovať. 

 

 

15. Návrh na uznesenie 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie p.Janka Psicová. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhom uznesení 

a poţiadala o hlasovanie: 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

16. Záver 

Starostka poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí a zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa  20.6.2011  o 21.15 hod. 

 

 

Overovatelia :    p.Peter Sivák 

 

               Ing.Andrej Čopík 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

                                                                                                   

 

                                                                                                           Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                 starostka obce Kovarce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


